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Protokół Nr XXIV/2012 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 31 sierpnia 2012 roku 
 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Adam Mysiara jako Przewodniczący Rady Miejskiej – przywitał 
przybyłych – radnych, kierowników jednostek, sołtysów.  
Zaproponował na sekretarza radnego Stanisława Łazarskiego. 
 
Radny Łazarski S. 

− wnioskuje o wybieranie sekretarza obrad według listy radnych. 
 
Głosowanie. 
13 „za” 
1 „wstrzymał się” 
 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− przedstawił porządek obrad dzisiejszej sesji. 
− zapytał czy są wnioski o wprowadzenie zmian do porządku obrad. 

 
Pan Burmistrz 

− wnoszę o wycofanie uchwały z pkt.10 porządku obrad. Poczekajmy żeby inne gminy to 
wprowadziły, czy też po przetargu. Na miejsce tej uchwały wprowadzić uchwałę o 
przystąpieniu do Związku EKOLOGIA oraz przyjęcie Statutu tego związku. 

 
Radny Strzelec J. 

− w sprawie stawek – nie wyobrażam sobie żeby stawkę opłaty określała firma wywożąca. Rada 
ma ustalić stawkę żeby wiedzieli od czego wyjść. 

 
Pan Burmistrz 

− ostateczną stawkę dla mieszkańców pokaże przetarg, trzeba stosować zapis ustawy. Działanie 
samorządu żeby stawki były najmniejsze podjęliśmy. 

 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− do porządku obrad jeszcze jakieś propozycje? 
− kto za usunięciem pkt.10 i wstawieniem za niego uchwały o Związku EKOLOGIA? 

 
Głosowanie. 
13 „za” 
 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− odczytał nowy porządek obrad. Kto za przyjęciem porządku obrad. 
 
Głosowanie. 
12 „za” 
2 „wstrzymało się” 
 
 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 
− kto za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji. 
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Głosowanie. 
13 „za” 
 
Pan Burmistrz 

− podziękował za pomoc przy usuwaniu szkód po nawałnicy na terenie gminy Sędziszów która 
była w dniu 07 sierpnia 2012 roku. Objaśnił całą sytuację i jak wyglądało usuwanie szkód. 

− odczytał list podziękowania dla ochotniczych straży pożarnych i poprosił przedstawicieli 
poszczególnych straży o osobiste przyjęcie podziękowań 
1) OSP Przełaj – Kazimierz Niechciał 
2) OSP Sędziszów – Marian Kulasek 
3) OSP Gniewięcin – Waldemar Gądek, Mirosław Nowakowski  
4) OSP Krzcięcice – Dariusz Frydel – odebrał Marek Mentel 
5) OSP Swaryszów – Zbigniew Gładki 
6) Przewodniczący Rady Osiedla – Jarosław Jaworski 

− przedstawił zaistniałe straty: 29 uszkodzonych budynków mieszkalnych, 49 budynków 
gospodarczych, 2 obiekty użyteczności publicznej. Do 20.000 – 2 budynki. Do 15.000 – 8 
budynków, do 10.000 – 7 budynków. Przedstawił sytuację z odzyskaniem prądu w domach. 
Odnośnie firm ubezpieczeniowych – przyjazd na miejsce do likwidacji szkód. 

 
Radny Sroka J. 

− podziękował radnemu Tabor Wiktor za zabezpieczenie prądu, dokonywanie koniecznych 
napraw. 

 
Radny Tabor W. 

− podziękował p. Bogusław Baran za nieodpłatna pomoc przy usuwaniu szkód elektrycznych. 
 
Radny Strzelec J. 

− usuwanie szkód elektrycznych nie było takie eleganckie trzeba wspomnieć o wadach. Straże 
powinny mieć plandekę i piłę na wyposażeniu. Do energetyków nie można było się 
dodzwonić. Natomiast obwód Zawiercie usunął bardzo szybko uszkodzenia. W sumie nie było 
tak słodko. 

 
Pan Burmistrz 

− odczytał treść informacji z prac Burmistrza na sesję. 
− przedstawił sytuację związaną z gospodarowaniem odpadami komunalnymi – Marszałek 

Województwa Świętokrzyskiego pismem z dnia 16 sierpnia 2012 roku zobowiązał organy 
wykonawcze gmin do przyjęcia i stosowania zapisów Wojewódzkiego Programu Gospodarki 
Odpadami od dnia 16.08.2012 roku. Według zapisów składowanie śmieci jest we 
Włoszczowie. Poinformowaliśmy o tym podmioty które zbierają i wywożą odpady z terenu 
gminy. Dzwoniliśmy do Kielc do Wydziału Ochrony Środowiska w tej sprawie ale kazano nam 
się zastosować do zapisów WPGO – jest to instalacja regionalna. Wystąpiliśmy do 
Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska o kontrolę i Komisja kontrolowała 
wysypisko śmieci, jest zapowiedziana kontrola z SANEPID. 

− podpisaliśmy umowy w Wojewódzkim  Funduszu na dofinansowanie Dożynek. 
− wyjaśnił zapisy artykułu „Gazety Jędrzejowskiej”, przewozy są otwarte, w pierwszej kolejności 

uczniowie z zapewnionymi miejscami siedzącymi a gdy pozostają miejsca wolne to mogą 
zabierać też inne osoby. Jest to zgodne z prawem. Była to nasza troska o mieszkańców. 

− przekazano majątek szkół Tarnawa i Krzcięcice dla fundacji. W Tarnawie 15 dzieci do 
przedszkola. W Krzcięcicach niedogrzewane mieszkania komunalne, trzeba przeczyścić rury, 
nie mamy pieniędzy na wymianę. Fundacja ma podpisane umowy na dodatkowe zajęcia. 
Bardzo szkoda że nauczyciele nie przyjęli pracy w Fundacji. 
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− budynek w Klimontowie po byłej szkole filialnej. Po obejrzeniu budynku okazało się że jest w 
fatalnym stanie, pozapadane i pokruszone podłogi, myśleliśmy że tam będą mieszkania 
socjalne – trzeba by wszystko robić za koszt ok. 900.000. Za te pieniądze możemy 
wybudować nowe mieszkania. Lokatorów – 3 rodziny trzeba przenieść na  
ul. Spółdzielczą. Bardzo nieracjonalne tworzenie mieszkań socjalnych w budynku  
w Klimontowie. Myśleliśmy o ustawieniu tam piecy węglowych ale trzeba by robić kominy i 
stropy. Instalacja elektryczna do przeróbki gdyby miało być zastosowane ogrzewanie 
elektryczne. 

− wystąpiliśmy z pismami do księży że 17 i 18 września będzie przy urzędzie cytomammobus. 
− pomoc dla rodziny p. Ciosków z Sosnowca mających 12 dzieci. Przedstawił ich sytuację 

mieszkaniową, rozeznano zakup segmentu mieszkaniowego nie wymaga on pozwolenia. 
Prawdopodobnie musiałby być ocieplony. 

− w ostatnich trzech dniach na zaproszenie Ukrainy pojechała 13 osobowa delegacja  
z gminy Sędziszów – bardzo serdecznie zostaliśmy przyjęci. Dokonał porównania statusu życia 
w Polsce i na Ukrainie. 

 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− czy ktoś ma pytania do przedstawionej informacji z prac Burmistrza. 
 
Radny Tabor W. 

− czy 9.000 zł na przystanki? 
 
Radny Strzelec J. 

− na jakich warunkach autobus wypożyczony dla firmy która wozi dzieci. 
 
Pan Burmistrz 

− 1.000 zł miesięcznie jako czynsz dzierżawny, za cały okres umowy będzie to 20.000 zł. 
Kierowca będzie od przewoźnika. 

 
Radny Jawor N. 

− w sprawie remontu przystanków – w Grązowie nie dokończone przystanki, studnie w 
Zielonkach nie zrobione. Żeby remonty przystanków były do końca zrobione. 

 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− przechodzimy do pkt.6 porządku obrad. 
 
 
Radny Gliwiński M. 

− blok Nr 7 Osiedle Na Skarpie – niezbędne wykonanie odpowiedniego odbioru wody bo 
zalewa piwnice. 

 
Radny Sroka J. 

− jakie losy czekają Sefako. Proszę o informację czy mamy wpływ na jego losy. Pracownicy żyją 
w obawie o swoją pracę. 

− Swaryszów droga powiatowa, rowy odwadniające – p. Pabijańczyk może być zalewany. 
 
Radny Jawor N. 

− Grązów – gospodarstwo p. Janowskiego zalewa woda, wysokie pobocze, nie wpływa woda do 
rowu – trzeba ściąć pobocze, 

− Trzeba dokończyć przystanek, 
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− został zrobiony krzyż w Grązowie, ułożono 70 cm od asfaltu drogi powiatowej a powinno być 
połączone. 

 
Radny Tabor W. 

− firma WOJTRANS wykonała rowy na Gniewięcinie, ziemie wywiozła do glinianek a pozostawił 
skarpy trzeba je poprawić, 

− koło op. Majchrowicza powtarza się problem z zakrzaczeniem, on nie chce słuchać trzeba 
albo go zmusić albo wyciąć zakrzaczenia, 

− koło remizy woda spływa z rowów na asfalt i na kostkę. 
 
Radny Wiencek J. 

− ul. Kwiatowa – ostatnie deszcze pokazały niedoskonałości wykonania drogi trzeba zrobić 
odwodnienie na ul. Leśną, 

− czy schody są skończone przez wykonawcę, raczej nie – trzeba dokończyć, 
− wykosić pomiędzy ul. Leśną a Oś. Na Skapie, 
− chodnik na ul. Zielonej od strony cmentarza wykosić i opryskać, 
− tablice informacyjne o wykonawstwie z dofinansowaniem przez UE są pokrzywione przez 

wiatr. 
 
Radny Juszczyk D. 

− ul. Batalionów Chłopskich  – zagrożenie uszkodzenia samochodu, na połowie drogi pas 
niedolanego asfaltu, 

− o przycięcie gałęzi przy wejściu na wiadukt, 
− poprawić ustawienie słupa ogłoszeniowego przy szkole na ul. Przemysłowej lub zmienić jego 

lokalizację. 
 
Radny Strzelec J. 

− mieliśmy kataklizm, pracownik z zarządzania kryzysowego jest na zwolnieniu lekarskim a 
zastępstwo mamy z innej gminy, powinien być zatrudniony pracownik z naszej gminy, 

− żeby w razie awarii nie był cały czas zajęty telefon w pogotowiu energetycznym, 
− przystanek na Podlesiu – ile razy można na ten temat składać interpelację, 
− jeden krąg pękł na drodze dojazd do łąk, wymiar został już podany i co dalej, 
− nikt nie reaguje na moje interpelacje – droga powiatowa między posesją Nr 67 a 68 jest tam 

zapaść. Pomalowane sprayem zostały dwie zapaści, czy to jest złośliwość. 
Radny Konieczny Z. 

− raz już było zgłaszane – droga powiatowa, ścinka poboczy droga Jeżów, Klimontów, otrzymał 
pismo z ZDP Jędrzejów że będzie wykonane ale do tej pory nie jest robione, 

− o wykoszenie poboczy przy drogach gminnych bo zbliża się zima, 
− droga powiatowa w stronę p. Ostrowskiego – pozyskać kamień i uzupełnić. 

 
Radny Juszczyk D. 

− trzeba usunąć drzewa które pościnano po uszkodzeniu przez wichurę, leżą naprzeciwko 
wjazdu do Sefako. 

 
Radny Gładki Z. 

− usunięcie usterek przy świetlicy wiejskiej w Łowini – po raz trzeci na schodach wybite płytki, 
− przy świetlicy podnieść zapadniętą kostkę w dwóch miejscach, 
− na istniejących słupach Łowinia – Pawłowice wstawienie blachy – sierżanta. 

 
Radny Jawor N. 

− ma być budowany przystanek w Zielonkach – miejsce: przy remizie strażackiej. 
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Radny Łazarski S. 
− prośba o pomoc w sprawie spokoju i ciszy w porze nocnej mieszkańców północnej części Oś. 

Na Skarpie. Dzisiejszej nocy po 23.00 wracała młodzież – interwencja policji niewiele 
przyniosła., 

− szybka jazda samochodem po placu targowym, zostają ślady pohamowaniu opon tzw. palenie 
gum, 

− zapytał ile osób zostało ukaranych za zakłócanie ciszy i porządku, 
− są przypadku spożywania alkoholu przy przedszkolu, dzisiaj rano pracownicy ZUK sprzątali 

butelki. 
 
Radny Mentel M. 

− wieś Piołunka – czy jest planowana budowa kompleksu kurników między Piołunką a 
Jeziorkami? 

 
Radny Adamski Z. 

− co w związku z dobudową świetlicy, 
− lądowisko dla helikoptera, była informacja że mają lądować na stadionie. Pogotowie nie chce 

lądować w Sędziszowie, 
− pobocza w Rynku z ul. Polnej wszystko w kratkach ściekowych, jeżeli nie będzie asfaltu to nic 

z tego nie będzie, 
− targowisko ul. Jędrzejowska zarośnięte i zakrzaczone. 

 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− przechodzimy do pkt.7 obrad. Temat był omawiany na poszczególnych komisjach Rady, czy są 
pytania w sprawie zmian czy tak zostaje? 
 

− przekazał głos p. Sekretarz. 
 
Pani Sekretarz 

− przygotowana treść zanim trafiła na sesję to była konsultowana z Komisarzem Wyborczym. W 
wyniku tego wykreślamy słowo „stałe” oraz w § 5 zapis „organów samorządowych gminy” a 
zapisujemy:  zastosowanie do wyborów nowej kadencji Rady Miejskiej i Burmistrza. 

 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− odczytał projekt uchwały w sprawie podziału gminy Sędziszów na stałe okręgi wyborcze, 
ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 
wyborczym. 

 
Głosowanie. 
14 „za”                     Uchwała Nr XXIV/168/2012 
 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− przechodzimy do pkt.8 obrad. Czy są pytania? 
 
Radny Strzelec J. 

− na komisji mówione było o „zastępcy Burmistrza”? 
 
Pani Sekretarz 

− zastępca może być ale nie musi. Jest to kwestia uregulowań w Regulaminie Organizacyjnym. 
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Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 
− poinformował że projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Sędziszów jest bardzo 

obszerny. 
− kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 

 
Głosowanie. 
14 „za”               Uchwała Nr XXIV/169/2012 
 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− przechodzimy do pkt.9 obrad. Czy są pytania do projektu uchwały? 
 
Radny Wiencek J. 

− czy faktycznie nasze śmieci muszą być wywożone tylko do Włoszczowy? 
− co z tokiem rozprawy sądowej? 

 
Pani Sekretarz 

− Gmina Jędrzejów ma wysypisko w Potoku wystąpiła z prośbą do Urzędu Marszałkowskiego o 
zwolnienie ich z tego obowiązku dowozu śmieci do Włoszczowy. Otrzymali odpowiedź 
odmowną. Musimy się dostosować . Funkcjonują instalacje regionalne. 

 
Radny Tabor W. 

− oglądałem program telewizyjny w tym temacie i myślę że nie uratowalibyśmy naszego 
składowiska. 

 
Pan Burmistrz 

− na 100% to nikt tego nie wie. Stanowisko Urzędu Marszałkowskiego było takie że jeżeli do 
czasu uchwalenia instalacji regionalnej spełni parametry  wymagane prawem to była 
ogromna szansa dla wysypiska, że działałoby. 

 
Radny Sroka J. 

− przewoźnik ma prawo odebrać śmieci i odwieźć do Włoszczowy. 
 
Radny Tabor W. 

− jeżeli będzie ogłoszony przetarg to będzie duża korporacja – I przetarg niska stawka. Do 
następnego przetargu nie przystąpią małe firmy. 

 
Pani Sekretarz 

− teraz wprowadzamy dokument podstawowy. Do przetargu przystąpią firmy prowadzące 
działalność regulowaną, zarejestrowaną w naszej gminie. Regulamin robimy na podstawie 
ustawy, to co stworzyliśmy to dopracowane odpowiednio do potrzeb naszej gminy. Może coś 
brakować i trzeba będzie zmieniać za kilka miesięcy. Będą decyzje nakładające na 
mieszkańców podatek śmieciowy. Będą odwołania od tych decyzji do SKO. Obowiązki spadają 
na właścicieli nieruchomości . 

 
Pan Burmistrz 

− ilość wymagań do spełnienia: administracyjnych i przestrzegania przepisów - jest to 
kosztowne. Egzekucja żeby była 80 – 90% płatności. Bardzo trudny temat. 

 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− czy są pytania do projektu uchwały? 
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Radny Strzelec J. 
− kto zapłaci za pojemniki jak wygra inna firma niż ta która w tej chwili świadczy wywóz? 

 
Pan Burmistrz 

− będzie organizowany punkt selektywnej zbiórki (leki, akumulatory, ….), natomiast każdy z nas 
(gospodarstwa domowe) będzie musiał być zaopatrzony w pojemniki. Trzeba zgłaszać do 
urzędu kompostowniki. 

 
Pani Barska H. 

− w Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia do przetargu będziemy określać jakie 
państwo mają pojemniki i oni muszą się dostosować. 

 
Pani Sekretarz 

− chodzi o to kto ma posesję i czy jest właścicielem pojemnika.  Dotychczasowy wywoźnik 
swoje pojemniki zabierze. To właściciel posesji ma się zaopatrzyć w pojemniki. Będziemy 
dostawać worki za darmo i będzie to skalkulowane w opłacie. Od 01.07.2013 roku każdy 
mieszkaniec musi gromadzić na posesji odpady selektywnie. 

 
Pan Burmistrz 

− nic nie będzie za darmo dla nas mieszkańców. Jak jedna firma zabierze pojemniki to druga 
nam je da – mam taką nadzieję. 

 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− czy są pytania do projektu uchwały ? 
− przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie gminy Sędziszów. 
 
Głosowanie 
14 „za”              Uchwała Nr XXIV/170/2012 
 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− przechodzimy do pkt.10 obrad.  
− przekazał głos p. Sekretarz aby przedstawiła projekt uchwały odnośnie przystąpienia do 

Związku EKOLOGIA. 
 
Pani Sekretarz 

− przedstawiła projekt uchwały przystąpienia do Związku EKOLOGIA i sytuację jaka była 
dotychczas. Przedstawiła ostateczna wersję Statutu do przyjęcia. 

 
Radny Konieczny Z. 

− ile nas to będzie kosztowało? 
 
Pani Sekretarz 

− nie mam  przed sobą aktualnych stawek. 
 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− czy są pytania do projektu uchwały? 
 
Radna Wójcik B. 

− kiedy otrzymamy projekt tej uchwały do zapoznania się? 
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Pani Sekretarz 
− proszę odłożyć głosowanie do momentu zapoznania się. 

 
 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− odczytał projekt uchwały. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
 
Głosowanie 
12 „za” 
1 „wstrzymał się”        uchwała Nr XXIV/171/2012 
 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− przechodzimy do pkt.11 obrad. Przekazał głos p. Sekretarz. 
 
Pani Sekretarz 

− jest to skrócona wersja poprzedniej formy deklaracji. Załącznik Nr 1 dla zamieszkałych, 
Załącznik Nr 2 nie służąco stałego zamieszkiwania mieszkańców. 

 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− czy są pytania do projektu uchwały? 
 
Głosowanie 
14 „za”                Uchwała Nr XXIV/172/2012 
 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− przechodzimy do pkt.12 obrad.  
− odczytał projekt uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Czy są pytania? 
 
Radny Łazarski S.. 

− do tej pory wspólnota zbierała pieniądze dla wywoźnika natomiast gdy wejdzie w życie nawa 
regulacja to mieszkaniec będzie indywidualnie wpłacał. 

 
Radny Konieczny Z. 

− czy sołtysi nie mogą zbierać opłat? 
 
Pani Sekretarz 

− gmina Oksa scedowała zbieranie opłat na sołtysów, 
− wspólnoty będą składały jedną deklarację i wspólnie będą płaciły. 

 
Radny Strzelec J. 

− opłata jest gdzie zamieszkuje lub kiedy powstały odpady na posesji. 
 
Pani Sekretarz 

− dostosowujemy uchwałę do obowiązujących przepisów prawa. 14 dni przyjeżdżający na nasz 
teren ma czasu żeby zgłosić i płacić podatek. Młodzież ucząca się wyjeżdża. Każda zmiana 
sytuacji rodzinne powoduje zmianę deklaracji. Płacimy za ludzi zamieszkałych. Powinniśmy 
zatrudnić 2 osoby, zakupić program komputerowy i stworzyć straż miejską. 

 
Radny Strzelec J. 

− kto będzie płacił za Policję, za Urząd. 
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Pani Sekretarz 
− będą płacone przez poszczególne administracje. 

 
Pan Burmistrz 

− zdecydowaliśmy o miesięcznym okresie płacenia gdyż  będą to mniejsze kwoty. 
 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− czy są pytania do projektu uchwały? 
 
Głosowanie 
14 „za”            Uchwała Nr XXIV/173/2012 
 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− przechodzimy do pkt. 13 obrad, 
− przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad i trybu korzystania z 

obiektów i urządzeń Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sędziszowie, 
− czy są pytania do projektu uchwały? 

 
Głosowanie 
14 „za”            Uchwała Nr XXIV/174/2012 
 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− przechodzimy do pkt. 14 obrad, 
− przedstawił wnioski Komisji Rewizyjnej i Budżetowej o wprowadzenie zamiast uchwały o 

ustaleniu cen , zasad zwolnień i upustów za korzystanie z OSiR zasadnym byłoby 
wprowadzenie uchwały o upoważnieniu Burmistrza do ustalania cen za korzystanie z OSiR, 

− kto za wprowadzeniem uchwały o upoważnieniu Burmistrza i podjęciem tej uchwały? 
 
Głosowanie 
14 „za”                Uchwała Nr XXIV/175/2012 
 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− przechodzimy do pkt. 15 obrad, 
− przekazał głos p. Skarbnik. 

 
Pani Skarbnik 

− przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w WPF. 
 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− czy są pytania do projektu uchwały? 
 
Radna Wójcik B. 

− prosi o przedstawienie zmian  chodzi o FLUID dot. kwoty  11.715 zł. 
 
Pani Skarbnik 

− to jest kwota opisana w uchwale dot. zmian w budżecie. 
 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− kto za przyjęciem projektu uchwały? 
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Głosowanie 
12 „za” 
2 „wstrzymało się”         Uchwała Nr XXIV/176/2012 
 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− przechodzimy do pkt. 16 obrad, 
− przekazał głos p. Skarbnik. 

 
Pani Skarbnik 

− przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie. 
− Dochody:  

zwiększenie dochodów – 1.092 zł kary Inspektora Nadzoru; dz. 920 – 455 zł odsetki od 
przedterminowej zapłaty dla WOJTRANS; dz.750 roz.75023 § 0870 – 51.200 zł (plan) za 
sprzedane samochody (33.100+18.100); dz.750 roz.75075 – 800 zł darowizny; dz.756 
roz.75615 § 0500 – 87.000 zł podatek od czynności cywilnoprawnych; dz.756 roz.75616 § 
0370 – 2.479 zł opłata od posiadania psa; dz.801 roz.80104 § 0960 – 300 zł darowizna dla 
Przedszkola; dz.852 roz.85202 § 0970 – 2.500 zł wpłaty rodzin na swoich pensjonariuszy w 
DPS; dz.852 roz.85212 0092 – 3.000 zł odsetki od nienależnie pobranych świadczeń; 
Roz.85219 – 500 zł wpłaty za wynajem terenów pod garaż; § 0920 – 5.000 zł odsetki od 
zgromadzonych środków na rachunku bankowym; § 0970 – 1.000 zł refundacja 
wynagrodzenia pracowników interwencyjnych z PUP (dot. OPS); dz.900 roz.90095 § 0960 – 
13.035 zł darowizna na zmianę planu zagospodarowania przestrzennego p. Foltyn 
MEBLOMAT; dz.921 roz.92109 § 0750 – 1.545 zł wpłata za wynajem pomieszczeń w świetlicy 
wiejskiej;  
zmniejszenie – dz.600 roz.60016 § 6290 – 11.715 zł środki od FLUID na dofinansowanie 
zadania inwestycyjnego. W trakcie realizacji zadania firma zadeklarowała pieniądze ale w 
trakcie wykonywania robót zmieniała decyzję na: nie dali nam do budżetu darowizny tylko 
zapłacili fakturę dla wykonawcy za kawałek wykonanej drogi. 

 
Radna Wójcik B. 

− przetarg odbył się w urzędzie, gmina była inwestorem, firma była świadoma że z urzędu nie 
dostanie faktury i dlaczego tak się stało że do urzędu pieniądze jednak nie wpłynęły. 

 
Pani Skarbnik 

− trwały cały czas dyskusje, oni chcieli mieć od nas refakturę. 
 
Radna Wójcik B. 

− p. Gładki J. miał świadomość że nie dostanie faktury jednak deklarował darowiznę. 
 
Pani Skarbnik 

− przedstawiono mi porozumienie z firmą FLUID. 
 
Pan Burmistrz 

− od strony formalno – prawnej jest to zrobione dobrze, czy wykonanie drogi gminnej czy 
zadanie przedsiębiorcy czy zadanie gminy? Naszym obowiązkiem gdy ktoś inwestuje, 
zatrudnia ludzi wyprowadzić infrastrukturę aby mógł rozwijać działalność. Czemu nie pójść na 
rękę firmie żeby mogła odliczyć podatek VAT. Powinniśmy być wdzięczni przedsiębiorcom  że 
chcą takie rzeczy robić. 
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Pani Skarbnik 
− Wydatki:  

zwiększenie – dz.400 roz.40002 § 4210 – 5.000 zł § 4260 – 32.000 zł § 6050 – 15.000 zł na 
zadaniu „modernizacja sieci wodociągowej dot. ZUK; dz.600 roz.60014 § 2710 - 220.000 zł 
dotacja celowa do dróg powiatowych znajdujących się na terenie gminy. 

 
Pan Burmistrz 

− w tym roku będzie wykonywane do 3,5 km drogi powiatowej od starego cmentarza w 
Sędziszowie w kierunku Mierzyna. Otrzymaliśmy od ZDP porozumienie – przedstawił jego 
treść – udział gminy 400.000 zł a powiatu 600.000 zł. Z tym że 200.000 zł przekazane do 
października 2012 roku następne 200.000 zł przekazane do 31 marca 2013 roku. 
Spójnym elementem jest wykonywanie drogi dalej do tzw. schetynówki z 30% 
dofinansowaniem, reszta środków powiat, jakąś część dołożymy – zaproponowałem 50.000 
zł. W sumie zabrakło 78.000 zł do odnowy dróg Krzcięcice, Słaboszowice, Aleksandrów, 
Piołunka, Tarnawa, Gródek. Ze Starostą uzgodnione że dołożymy 20.000 a oni znajdą 58.000. 
Będą jeszcze w tym roku wykonywane dwie drogi: Wojciechowice – Łowinia, Łowinia – 
Trzciniec. Powiat chce aby nasze dofinansowanie wyniosło 39.000 zł czyli żeby 19.000 zł dać 
więcej i będziemy mieć 1,5 km drogi więcej (20.000 + 19.000). W 2013 roku będzie 
odbudowana ostatnia droga gruntowa Aleksandrów – Piołunka. 

 
Pani Skarbnik 

− byłaby w tym roku kwota 239.000 zł do przekazania jako dotacja do dróg powiatowych, 
− drogi gminne § 4300 – 34.612 zł – przedstawiła pismo z Wydziału BRI – dotyczy bieżącego 

utrzymania dróg (przebudowa przepustu, podbudowa pod masę, zabezpieczenie tłucznia, 
rowy i przepusty, odmulenie rowu i ścinka poboczy); § 6050 – 60.000 zł – przebudowa  
ul. Kwiatowej.   

 
Radny Strzelec J. 

− 105.000 zł na przebudowę ul. Kwiatowej co tam się takiego stało? 
 
Pani Skarbnik 

− nie położono tam krawężników bo nie przewidziano tak silnych opadów. Zabezpieczenie 
poboczy  przed ich wypłukiwaniem i niszczeniem asfaltu. 

 
Pan Burmistrz 

− nie było w przedmiarze i przetargu tego elementu. Gdyby było to zapłacilibyśmy więcej 
30.000 zł. Po rozeznaniu cen za kwotę 57.000 zł będzie to wykonanie. Rozwiąże to problem 
odpływu wody.  
 

Pani Skarbnik 
− dz.750 roz.75075 § 4300 – 800 zł darowizna; dz.801 roz.80101 § 3020 – 2.316 zł § 4010 – 

5.560 zł § 4040 – 54.576 zł § 4120 – 1.867 zł § 4110 – 23.345 zł – są niezbędne na wypłaty w 
związku z przekształceniami szkół Tarnawa i Krzcięcice oraz likwidację Klimontowa; dz.801 
roz.80104 § 4210 – 300 zł darowizna dla Przedszkola; dz.900 roz.90095 § 4390 – 13.035 zł na 
dokonanie zmian w planie zagospodarowania przestrzennego, 

− zmniejsza się plan wydatków: dz.400 roz.40002 § 6060 – 15.000 zł dotyczy zadania 
inwestycyjnego – akustyczna lokalizacja wycieku wody (ZUK); dz.600 roz.60016 § 4210 – 
12.000 zł dotyczy ZUK § 6050 – 46.327 zł w tym: 34.612 zł przebudowa dróg i ulic + 11.715 zł 
przebudowa ul. Spółdzielczej; dz.750 roz.75023 § 4040 – 11.139 zł wypłacono mniejsze 
dodatkowe wynagrodzenie roczne § 6060 – 64.000 zł likwidacja zadania inwestycyjnego 
„zakup autobusu”; dz.900 roz.90002 § 4430 – 25.000 zł dotyczy ZUK. 
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− Odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok 
 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− czy są pytania do projektu uchwały? 
 
Radny Strzelec J. 

− było 220.000 zł teraz 239.000 zł, czy są na to pieniądze i skąd? 
 
Pani Skarbnik 

− pieniędzy dziś nie ma ale cały czas realizujemy dochody, gdy starostwo wykona drogę i złoży 
pismo dopiero wtedy przekażemy pieniądze. 

 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− kto za przyjęciem projektu uchwały? 
 
Głosowanie 
12 „za” 
1 „przeciw”       Uchwała Nr XXIV/177/2012 
 
Pan Burmistrz 

− interpelacje Radnego M. Gliwińskiego: mamy tam zrobioną dokumentację projektową na 
kanalizację deszczową, nie będzie zalewać działek – sprowadzenie wody do ul. Leśnej, 

− interpelacje Radnego J. Sroki: los Sefako jest dla nas najważniejszą sprawą niewiele zależy od 
gminy jaki będzie jej los. Z datą 20.07.2012r po skonsultowaniu wystąpiłem do V-ce Premiera 
W. Pawlaka i p. Poseł M. Okły-Drewnowicz żeby w miarę możliwości Polski Rząd wsparł 
POLIMEX aby nie musiał sprzedawać Sefako. Bardzo zaangażowała się w to Pani Poseł M. 
Okła-Drewnowicz. Żeby się dało przez Agencję Rozwoju Przemysłu wspomóc POLIMEX 
(znacjonalizować). Czy też znaleźć inwestora który by gwarantował technologiczny rozwój 
Sefako.  
Odczytał treść wystosowanego pisma do V-ce Premiera W. Pawlaka i p. Poseł M. Okły-
Drewnowicz. 
W międzyczasie odwołali Prezesa K. Jaskółę. Jest to dla nas pozytywna postać. Fabryka jest 
wyceniana i mogłoby być zainteresowanie POLIMEX-u żeby Agencja mogła odkupić. 
Właściciel POLIMEX-u musi tego chcieć. Kapitał to decydująca sprawa. Nie wiadomo co 
będzie. 

− Swaryszów – rowy odwadniające p. Pabijańczyk na pewno w tym roku nie będą wykonane 
− interpelacje Radnego N. Jawor: trzeba sprawdzić 
− interpelacje Radnego W. Tabor: wyrównamy ziemię lub wyrówna ja ten kto wywoził; 

zakrzaczenia koło p. Majchrowicza – już dwa razy nie pozwolił ich usunąć; koło remizy – pod 
obróbkę. 

− interpelacje Radnego J. Wiencek: na ul. Kwiatowej uzupełnienie było w przedmiarze; 
obsypywanie wykonają pracownicy; rozpatrzymy temat wykoszenia terenu p. Domańskich 

 
Radny Wiencek J. 

− trzeba pomyśleć o wykupie tego terenu i coś tam zrobić np. garaże. 
 
Radny Gliwiński M. 

− lub boisko z bramkami do gry w piłkę. 
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Pan Burmistrz 
− interpelacje Radnego J. Wiencek: tablice wyprostujemy. 
− interpelacje Radnego D. Juszczyk: droga powiatowa przyjmujemy wyrównać; zwrócimy się do 

p. Capigi do uprzątnięcia gałęzi; rozpatrzymy odnośnie słupa ogłoszeniowego; żeby ZUK 
przyciął gałęzie. 

− interpelacje Radnego J. Strzelca: p. Barski W. jest na zwolnieniu lekarskim i rehabilitacji wróci 
w listopadzie, myśleliśmy o dokształceniu kogoś innego ale jest to skomplikowana sprawa 
związana ze specyfiką stanowiska pracy; plandeki kupimy i przekażemy do OSP: Gniewięcin, 
Sędziszów, Krzcięcice, Przełaj, Swaryszów po 2 szt. na straż z pieniędzy zarządzania 
kryzysowego; odn. pogotowia energetycznego sam tego doświadczyłem w ostrych 
rozmowach z dyrektorem energetyki. 

 
Radny Łazarski S. 

− technicznie nie jest tak jak to sobie ktoś wyobraża, jest jedno łącze telefoniczne i gdy 
przyjmują wiele awarii jednocześnie wówczas telefon jest bez przerwy zajęty. 

 
Radny Tabor W. 

− powiat koordynuje pracę w terenie. 
 
Radny Mentel M. 

− w tym czasie powinien być powołany sztab kryzysowy. 
 
Pani Sekretarz 

− energetycy byli nieprzygotowani do usuwania szkód od strony wyposażenia materiałowego. 
 
Pan Burmistrz 

− energetyka musi dopracować system przekazywania informacji wewnątrz zakładu. 
 
Radny Strzelec J. 

− o przycięcie gałęzi spod linii. 
 
Radny Jawor N. 

− co roku sołtysi dostają pismo z Zakładu Energetycznego o utrzymanie, przycinanie drzew 
obok linii energetycznej. 

 
Pan Burmistrz 

− interpelacje Radnego J. Strzelec: przystanek Podlesie – kupimy przystanek; w Pękosławiu 
robią wysypisko i jeszcze musimy sprzątać; krąg pęknięty – poniedziałek – wtorek będzie 
dowieziony; odn. drogi powiatowej zadzwonię do ZDP. 

 
Radny Konieczny Z. 

− co ze ścinka poboczy przez Jeżów? 
 
Pan Burmistrz 

− interpelacje Radnego Z. Konieczny: ZDP ma wykonać tylko trzeba im przypomnieć; 
wykoszenie poboczy sukcesywnie robione; kamień na drogę p. Ostrowskiego 
przeanalizujemy. 

− interpelacje Radnego Z. Gładki: naczelnik kontakt; zwrócimy się do ZDP o sierżanta. 
− interpelacje Radnego N. Jawor: przystanek pod OSP Zielonki – zostawiamy ten co jest. 
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Pan Stępień A. – Sołtys wsi Zielonki 
− autobus zawraca pod remizą trzeba tam postawić przystanek. 

 
Pan Burmistrz 

− rozpatrzymy sprawę przystanku na miejscu, 
− interpelacje Radnego S. Łazarski: wstępne ustalenia w rozmowie z Z-cą Komendanta Policji, 
− interpelacje Radnego M. Mentel: tak, jest planowana budowa przez Przedsiębiorstwo CEDRO, 

mają wykupione tereny, lokalizacja oddalona od zabudowań – poza wsią, z tego tytułu będą 
same korzyści dla ludzi, deklarują pomoc straży i KGW, asfalt do zrobienia. Kolejny przykład 
że jeśli ktoś ma dochody to nie interesuje się tymi którzy nie mają za co żyć 

 
Radny Jawor N. 

− miały być miejsca pracy u p. Ostrowskiego i ich nie ma. 
 
Pan Burmistrz 

− ja życzę żeby się to udało. 
 
Radny Jawor N. 

− LHS by działał, budował by rampy. 
 
Radny Adamski Z. 

− LHS nie był zainteresowany zakupem gruntu. 
 
Pan Burmistrz 

− 5 lat czekaliśmy na decyzje LHS i nic. Te 64 ha będzie wreszcie zagospodarowane. Jeżeli 
będzie chciał inwestor to zrobi. Musimy przekonywać np. sołtysów że trzeba działać aby nie 
płoszyć firm które chcą inwestować. 

− interpelacje Radnego Z. Adamski: dobudowa strażnicy OSP – w ciągu 7 – 14 dni wyłonienie 
wykonawcy projektu; lądowisko – brak czasu aby stworzyć; pobocza na ul. Polnej zasadne 
żeby utwardzili , wystąpimy żeby ujęli w drogach powiatowych; plac targowiska przy  
ul. Jędrzejowskiej wystawić do sprzedaży. 

 
Radny Adamski Z. 

− trzeba na tym targowisku zrobić porządek bo są tam lisy. 
− o odnowienie ul. Marianowskiej. 

 
Pan Burmistrz 

− interpelacje Radnego J. Wiencek: chodnik ul. Zielonej do cmentarza trzeba wykosić. 
− interpelacje Radnego N. Jawor: na Grązowie zalewanie – sprawdzimy. 

 
Radny Jawor N. 

− dlaczego niskie ciśnienie w Pawłowicach. 
 
Pan Jarzyński W. 

− było czyszczenie studni, już powinno być dobrze. 
 
Radny Jawor N. 

− Fundusz Sołecki jest obniżony o parę groszy. 
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Pani Skarbnik 
− wpisane zadanie w protokół. GUS nie opublikował liczby mieszkańców w gminach dlaczego 

trzeba było fundusz sołecki ustalić więc oparliśmy się na wykazach wcześniejszych potem 
było to skorygowane. 

 
Pan Burmistrz 

− widzimy jak dochody mamy mniejsze. Prosi o bardzo racjonalne rozdysponowanie zadania 
funduszu sołeckiego.. 

 
Pan Mysiara A. – Przewodniczący RM 

− podziękowała za udział w posiedzeniu. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokołowała:                                                  Sekretarz                                                   Przewodniczył: 


